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Sprawozdanie i informacja z prac wójta za okres międzysesyjny 

tj. od dnia 19 listopada 2021 r. do dnia 3 grudnia  2021 r.  

 

 

Dnia 19.11.2021 r. 

• Czynności administracyjny.  

• Wizja na budowie w terenie.  

• Obliczenie pułapu środków dla poszczególnych szkół dotyczących wynagrodzeń 

(konieczność sprowadzenia niektórych wynagrodzeń do minimum określonego na 

3.010,- - od stycznia 2022 r.  

• Gmina otrzymała grant w wysokości 363.060 zł na projekt w ramach „Polskiego Ładu” 

Cyfrowa gmina. W projekcie tym uwzględniono obok potrzeb Urzędu Gminy także 

potrzeby GZUK.  

 

Dnia 22.11.2021 r.  

• Czynności administracyjne.  

• Przygotowanie projektów uchwał zmieniających budżet.  

• Podpisałem umowę z KK Projekty Budowlane na wykonanie projektu „Przebudowy 

układu kanalizacji pod rzeką Łeba w Łęczycach”. Termin realizacji do 30 czerwca 

2022r za kwotę 13.400 zł brutto.  

• Przygotowanie sprawozdania za okres międzysesyjny, podpisanie projektów uchwał do 

Sesji 29.11.  

• Wizja na budowie w Nawczu i w Rozłazinie.  

• O godz. 1530 przeprowadzono pozorowaną akcję GRAB 21 (sygnał o podłożeniu 

ładunku wybuchowego). Wydałem polecenie opuszczenia obiektu (2,5 minuty). 

Zadziałały wszystkie systemy, dojechała także straż pożarna (końcowe minuta 

ewakuacji) OSP Łęczyce oraz Policja. Akcji przyglądali się oficerowie z PSP 

Wejherowo. Na okoliczność powstały stosowne protokoły.  

 

Dnia 23.11.2021 r.  

• Czynności administracyjne.  

• Wizja na drodze Dąbrówka – Karczemki. Uszkodzone poszycie mostu o pokładzie 

drewnianym. Charakter uszkodzenia (załamane obie warstwy pokładu) wskazują na 

konieczność wymiany całego podkładu (5,0x5,0m). Niezbędne jest pilne określenie 

kosztu i ewentualne zwiększenie nakładów na drogi jeszcze w br.  Uszkodzone m-ce 

jak i wjazdy w drogę należy pilnie odpowiednio oznakować. Przejazd przez most 

niemożliwy.  

Na ul. Wiejskiej w Łęczycach w dziwny sposób zapadły się 2 płyty IOMB, a kolejne 

„wiszą w powietrzu” – brak ok. 30 cm podsypki przy czym nie widać żadnego wypływu 

wody itp. Miejsce zabezpieczy GZUK i pilnie przystąpi do usunięcia 

niebezpieczeństwa.  

 

Dnia 24.11.2021 r.  

• Czynności administracyjny.  

• Wizja na mostach (łąki) w Świetlinie. Most na kanale w ciągu drogi brukowej na łąki 

wymaga częściowego remontu, konserwacji, natomiast na strumieniu do kanału 



Wielkiego w okolicach akweduktu całkowitej wymiany podkładu. Na kanale Wielkim 

w pobliżu mostu bobry wybudowały tamę piętrząc wodę, podjęto czynności. 

• Wizja na budowie kanalizy Nawcz – dobre tempo prac mimo niesprzyjającej pogody, 

podobnie na budowie OSP Rozłazino.   

 

Dnia 25.11.2021 r.  

• Czynności administracyjne.  

• Przygotowanie do ćwiczeń „Wichura 2021” w dniu 26.11.2021 r.  

• Obmiary i ustalenia do zamówienia przeszklenia (zabudowy) Biura Obsługi Klienta.  

• Podpisałem umowę z firmą STUBUD z 86-320 Łasin na budowę ujęcia wody w m-ci 

Dąbrowa Brzezieńska. Termin wykonania do 13.05.2022 r. za wynagrodzeniem 

ryczałtowym brutto 424.596 zł.  

• W związku z zatorem spowodowanym działalnością bobrów na kanale Wielkim łąki 

Świetlińskie dz. 204 wystosowano pismo wraz z mapą sytuacyjną do Wód Polskich z 

wnioskiem o interwencję.  

 

Dnia 26.11.2021 r.  

• Czynności administracyjne.  

• Po określeniu kosztów wymianu podkładu uszkodzonego mostu Karczemki – 

Dąbrówka (koszt ~16.851 zł) będę proponował obłożenie środkami tego zadania i 

mostów na łąkach w Świetlinie na se4sję 15.12.2021 r. łącznie ~40.000 zł   

• Otwarto przetarg na wyłonienie wykonawcy „Projektu zmiany MPZP dla obrębu 

geodezyjnego Strzebielino”. Wpłynęły 4 oferty z cenami (157.169,40 do 54.735,00). 

Trwa sprawdzanie ofert, najkorzystniejsza – 54.735 zł.  

• Otrzymaliśmy informację, że nasz wniosek o dofinansowanie drogi Nawcz – Łówcz I 

etap znalazł się na podstawowej liście do dofinansowania, wynik będzie znany po 

zatwierdzeniu listy przez Premiera RP.  

• Od 1000 ćwiczenia „Wichura 2021” 

 

Dnia 29.11.2021 r.  

• Czynności administracyjne. 

• W dniu 27.12.2021 r. w Bożympolu Wielkim przy remizie OSP działał punkt szczepień 

przeciw COVID-19 zapotrzebowany przez gminę. Ze szczepienia skorzystało 109 osób. 

Dziękuję klientom, którzy przystąpili do szczepień oraz p. Barbarze Maszota i 

przedstawicielom OSP za organizację i pomoc w trakcie szczepienia..  

• Spotkanie z firmą EKO-INSTAL dot. realizacji wod-kan Dzięcielec – Nawcz. W ciągu 

najbliższych dni będzie wykonywany odcinek wodociągu ok. 200 m wzdłuż drogi 

powiatowej następnie drogą gminną w kierunku Dzięcielca Górnego (dla 4-ch 

nieruchomości).  

• Podjąłem decyzję o wprowadzeniu autopoprawki do projektu uchwały zmieniającej 

budżet w związku z koniecznością zwolnienia dotacji przedmiotowej dla GZUK w 

wysokości 4.180 zł i wpłaty darowizny dla sołectwa Chmieleniec. Środki na dotację dla 

GZUK zostaną zbilansowane wpłatami z odsetek od nieterminowych wpłat z tytułu 

podatków i opłat.  

Podjąłem także decyzję o wprowadzeniu do porządku projektu uchwały zmieniającej 

do uchwały XLVI/99/2021 w związku z pominięciem w uchwale zapisu dotyczącego 

stawki procentowej dla naliczenia jednorazowej opłaty od wzrostu wartości 

nieruchomości , proponuje się 30%.  



• Wizja w Nawczu i Rozłazinie – trwają prace budowlane – dobre temp mimo złych 

warunków atmosferycznych.  

• W związku z zapowiedziami naboru wniosków do dofinansowania dla gmin (nabór od 

początku grudnia br)  

– po PGR – po 2 wnioski 

-  z programu rządowego „Polski Ład” po 3 wnioski. 

  Analizując możliwości i stan przygotowań z referatem IiZP podjąłem decyzję jak  

  niżej. 

- z puli dla gmin po PGR 2 wnioski: 

   1. Przedszkole Bożepole – 4.700.000 zł 

   2. Droga Jeżewo – Rozłazino (jezdnia, chodnik, oświetlenie ok 1,6 km) – 2.700.000zł 

- z programu rządowego „Polski Ład” 3 wnioski: 

   1. ZKiW Rozłazino – 4.244.450 zł.  

   2.Droga Niedarzyno ~1,6 asfalt, oświetlenie w części zamieszkałej - ~3.000.000 zł 

   3. Droga Nawcz – Łówcz - ~1,3 km (do działki z placem zabaw) - ~2.200.000 zł 

Niezależnie od powyższych złożymy wniosek na dofinansowanie budowy  

Całodobowego Ośrodka Pobytu w Łęczycach .  

• Udział w Sesji Rady Gminy.  

• Podpisałem umowę z firmą LATO- BRUK Latosiński Eugeniusz na wykonanie 

chodnika w m-ci Kisewo przy drodze powiatowej I etap obejmujący wykonanie 230,9 

m chodnika + infrastruktura towarzysząca za kwotę 246.000 zł brutto w terminie do 

29.04.2022 r.  

 

Dnia 30.11.2021 r.  

• Czynności administracyjne.  

• Polecenia odnośnie dróg (niezbędne naprawy) łącznie z wnioskami z sesji p. J. Wasil – 

Sudnik + p. J. Remelski.  

• Rozpoznanie możliwości wznowienia działalności stomatologa w SP Bożepole (po 

termomodernizacji).  

 

Dnia 01.12.2021 r.  

• Czynności administracyjne.  

• Prace dotyczace projektu budżetu 2022 rok, udział w pracach Komisji Praworządności.  

• Wizja na budowach: Nawcz, Rozłazino OSP, Łęczyce chodnik, Bożepole – przepust. 

W Nawczu roboty kanalizacyjne na ukończeniu. W dniu jutrzejszym planowane 

równanie pasa drogowego pod warstwy nawierzchni, które wykona ZDP. Dobre tempo 

prac przy strażnicy OSP. Na ukończeniu prace remontowe przepustu pod ul. Osiedlową 

(porządki). Trwają prace przy układaniu chodnika – ul. Kościelna Łęczyce.  

• Po zgłoszeniach z Rozłazina interwencja w REWERS w sprawie likwidacji śliskości 

godz. 1200. 

 

Dnia 02.12.2021 r.  

• Czynności administracyjne.  

• Podjąłem decyzję o przyznaniu dodatkowych środków na imprezy Mikołajkowe – 

Świąteczne dla dzieci z gminy. Organizatorami będą sołtysi największych sołectw. 

Przyznane kwoty: 

1. Strzebielino Osiedle – 1.700 zł + sołectwo Strzebielino, Łęczyn 

2. Łęczyce – 1.300 zł + sołectwo Godętowo, Kaczkowo, Świetlino 

3. Rozłazino – 1.100 zł + sołectwo Dzięcielec, Nawcz, Łówcz Górny, Jeżewo 



4. Brzeźno Lęb. – 1.000 zł – sołectwo Kisewo, Strzelęcino, Świchowo, Pużyce, 

Chrzanowo, Wysokie, Dąbrowa Brzezieńska. 

Koszt będzie pokryty z rezerwy ogólnej.  

• Konferencja on-line wojewody w sprawie naboru wniosków z Polskiego Ładu i dla 

gmin po PGR. Termin składania grudzień 2021/ styczeń 2022.  

• Rozmowa z przewodniczącym Komisji Gospodarczej odnośnie zmian do projektu 

budżetu proponowanych przez Komisję. Po protokole przeanalizujemy wnioski.  

• Podpisałem SIWZ na „Przebudowę Drogi Gminnej – ul. Osiedlowej w Bożympolu 

Wielkim” Ogłoszono przetarg. Otwarcie ofert nastąpi 17.12.2021 r. godz. 815. 

 

Dnia 03.12.2021 r.  

• Czynności administracyjne.  

• Przygotowanie projektu zmiany uchwały budżetowej, wprowadzenie w dochody kwoty 

300.000 zł i propozycja zrealizowania wydatków – ostateczne decyzje w poniedziałek 

dnia 06.12.2021 

• Spotkanie z wykonawcą, inspektorem nadzoru i budownictwa Urzędu Gminy w sprawie 

realizacji strażnicy OSP.  Problem z docelowym zasilaniem energetycznym (p. J. Wasil 

– Sudnik załatwia wszelką dokumentację, założenie licznika).  

• Po powzięciu informacji o zapadliskach na drodze z IOMB do cmentarza w Bożympolu 

Wlk. podjąłem decyzję o natychmiastowym zamknięciu drogi i odpowiednim 

oznakowaniu. Prace odtworzeniowe muszą być prowadzone bez narażenia 

mieszkańców i użytkowników drogi i powinny rozpocząć się natychmiast na tyle na ile 

pozwolą warunki pogodowe.   

 

 

 

 

 

 

 

 
 


		2021-12-07T12:44:17+0100




